



Dear Readers,

here you can hold the next issue of the EAASDC bulletin in your hands. A lot of things are blamed on the corona pandemic these days. Certainly, the pandemic has slowed down our dance hobby tremendously. But in the meantime I read in the "social media" that club evenings and even specials are taking place again. And there is also a whole range of online events. What was it like? Was it fun again? Did the technology play along at online events (I have already experienced interesting effects in some video conferences)? I would be very happy about a few lines for the bulletin. My wife sets a good example for a start.

In the near future, the work of the EAASDC Board of Directors will also get down to business. The first face-to-face meeting of the new Executive Board is imminent. Considering the current warning strikes at the German Rail, I will probably rather use the car to get there, although it's going to be a long ride.

Greetings and stay healthy, Michael

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

hier haltet ihr die nächste Ausgabe des EAASDC-Bulletin in Händen.

Vieles wird ja heutzutage auf die Corona-Pandemie geschoben. Sicher hat die Pandemie unser Tanzhobby gewaltig ausgebremst. Doch inzwischen lese ich in den „Social Media“, dass wieder Clubabende und sogar Specials stattfinden. Und es gibt auch eine ganze Reihe von Online Veranstaltungen. Wie war es? Hat es wieder Spaß gemacht? Hat bei Online Veranstaltungen die Technik mitgespielt (ich habe da bei mancher Videokonferenz schon interessante Effekte erlebt)? Ich würde mich da sehr über ein paar Zeilen fürs Bulletin freuen. Meine Frau geht da mal mit gutem Beispiel voran.

Demnächst wird es auch mit der Vorstandsarbeit bei der EAASDC ernst. Das erste Präsenztreffen des neuen Vorstandes steht an. In Anbetracht der aktuellen Warnstreiks bei der Bahn werde ich wohl doch lieber den PKW zur Anreise nutzen, auch wenn es eine lange Anfahrt wird.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael

